



宁夏西云数据科技有限公司（简称“西云数据”）是亚马逊云科技中国（宁夏）区域云服务的运营方和服务提供方，作为西云数据的战略技术合作伙伴，亚马逊云科技向西云数据提供技术、指导和专业知识。

西云数据成立于 2015 年，是一家持有[互联网数据中心服务](#)和[互联网资源协作服务](#)牌照的云服务提供商。2017 年 12 月 12 日，西云数据正式推出亚马逊云科技中国（宁夏）区域云服务，现已开通 3 个可用区。西云数据市场销售总部设立于北京，在全国多地设有分支机构以服务全国各地的企业客户。

西云数据致力于将世界先进的 Amazon Web Services 云计算技术带给中国客户，为客户提供优质、安全、稳定、可靠的云服务，全力支持中国企业和机构的创新发展。

Ningxia Western Cloud Data Technology Co. Ltd. (NWCD for short) is the operator and provider of Amazon Web Services China (Ningxia) region cloud services. Amazon Web Services is the strategic technical partner of NWCD and provides NWCD with technology, guidance, and professional knowledge.

Founded in 2015, NWCD is a cloud service provider with the Internet Data Center Services license and the Internet Resource Collaboration Services license. On December 12, 2017, NWCD officially launched Amazon Web Services China (Ningxia) region cloud services; currently there are 3 availability zones available. The sales and marketing headquarter of NWCD is located in Beijing, with branches in multiple regions around China in order to serve enterprise customers across China.

NWCD is devoted to bringing the world's leading Amazon Web Services cloud computing technology to Chinese customers, delivers excellent, secure, stable and reliable cloud services to customers and fully supports the innovation and development of Chinese companies and institutions.